
Český rybářský svaz, z. s. , 
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm 
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm 
 
 
ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 15.4.2024 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO  
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení 

 
Omluven: 
Kocián Tomáš – pokladník MO  
 
 
Host: 
Pan Tomáš Jurečka  - člen MO

 
 

 
 

KONTROLA ÚKOLŮ BŘEZNOVÉ SCHŮZE: 
1) Pokračování v přesunu dat do systému RIS a jeho postupné využívání – přidělení přístupových údajů členům 

výboru MO = SPLNĚNO 
2) Využití dotace od pana Zicha na zarybnění dětských závodů v dubnu 2024 = SPLNĚNO  
3) Jednatel odešle soupis úlovku členů MO Rožnov hospodáři – před VČS = SPLNĚNO 
4) Jednatel připraví návrh usnesení z VČS, kde by se měl projednat hlavně bod týkající se změny lovu přívlačí na 

pstruhových revírech i po 31.08., návrh je, že by platil pouze na nádrži u Macečků na Horní Bečvě = SPLNĚNO 
5) Hospodářský odbor zjistí možnosti zakoupení auto pro hospodářskou činnost MO Rožnov, případně možnosti 

pravidelných výpůjček auta = ŘEŠENO PROZATÍM VYPŮJČKOU, předseda MO dodal kontakt na tzv. 
hodinového manžela s dodávkou, který by mohl poskytnout dodávku. 

 
PROGRAM DUBNOVÉ SCHŮZE 

Předseda přivítal hosta – pana Tomáše Jurečku, který by měl potenciální zájem o spolupráci na činnosti 
Výboru MO. 
Předseda MO, Ing. Pavel Kocián zhodnotil průběh VČS, konané 23.března 2024, až na malou účast vše bez 
problémů. 
K 31.03.2024 končí spolupráci s MO externí účetní Ing. Parmová. Je potřeba zajistit její adekvátní náhradu – 
pro informaci, náplň fakturační činnosti spočívá ve vystavení cca 15 faktur MO ročně, zaplacení cca 10 - 15 
faktur + 3x ročně rozklíčování příjmů MO, vyplývajících z členských povinností (cca vždy od 500 členů). 
Určité tipy na personální náhradu dodají předseda, jednatel a místopředseda do květnové schůze.  
Po paní Parmové se ještě bude požadovat dodat roční účetní uzávěrku na Rejstříkový soud – mělo by být již 
splněno. 
Jednatel MO, Mgr. Zdeněk Cvikl podal info o příchozí poště, která chodí vesměs již do datové schránky. 
Poděkoval všem, kteří se podíleli na organizaci dětských rybářských závodů. Poděkoval i sponzorům závodů, 
včetně pana Zicha (dar 10 000 Kč), města Rožnov (dotace 7000 Kč) a samotného hejtmana Zlínského kraje, 
Ing. Holiše, který poskytl dar ve výši 3300 Kč. 
Na zarybnění dětských závodů byl zakoupen pstruh duhový ve výši 20 000 Kč, ryby, co nebyly odloveny 39 
lovícími soutěžícími byly vysazeny do toku. 
Jednatel dále podal info o průběhu prodeje povolenek přes RIS. Poprosil, aby bylo na webových stránkách, 
vývěsce a facebookovém účtu Rožnovský rybář zdůrazněno: 
 
!!! Blíží se 30. duben, poslední termín pro zaplacení členského příspěvku !!! 
 

https://www.crs-roznov.cz/wordpress/2024/04/17/blizi-se-30-duben-posledni-termin-pro-zaplaceni-clenskeho-prispevku/


Vážené rybářky, vážení rybáři, 

dovolujeme si připomenout, že poslední termín pro platbu členských příspěvků je 30. duben. Kompletní 
přehled cen členských příspěvků a povolenek k lovu si můžete prohlédnout zde. Připomínáme také, že od 
roku 2024 byla zrušena dosavadní praxe tištění a vylepování papírové členské a mimořádné členské 
známky. Evidence členství je tak řešena výhradně prostřednictvím nového Rybářského informačního 
systému (RIS). 

Členský příspěvek hradí každý člen Českého rybářského svazu v místní organizaci, kde je členem. 
Připomínáme také, že neuhrazení členského příspěvku je podle platných Stanov ČRS důvodem pro zrušení 
členství rybáře v Českém rybářském svazu. 
 
Hospodář MO, Ing. Martin Holčák informoval, že proběhly předsezónní hospodářské zásahy na tocích. Bylo 
sloveno z chovných potoků 2866 ks PO2 nebo PO3. Chovné potoky byly opětovně ve dvou vlnách osazeny 
plůdkem  (30.03. a 07.04.) v počtu 160 000 ks. 
Před zahájením sezóny bylo vysazeno 150 kg pstruha duhového do toku, 100 kg tržního pstruha potočního 
do přehrady na Horní Bečvě. 
Byl vysazeno 1000 ks lipana podhorního Li2. Na tuto skutečnost zareagoval zástupce hospodáře p.Zdeněk 
Rára, který nesouhlasí s vysazováním dvouletého lipana. Navrhoval, že by bylo lepší sadit menší plůdek, 
který by se mohl lépe přizpůsobit toku. Hospodářský odbor pouvažuje, zda by šel lépe stanovit 
harmonogram vysazování lipana. 
Hospodář dále sdělil, že již proběhly 3 komerční odlovy na Hodorfském a Káním potoce (byly fakturováno 
cca 28 000 Kč.  
Vzhledem k narůstajícím cenám násad podal návrh na zvýšení finančního limitu pro zarybňování revíru nad 
zarybňovací plán. Výbor prozatím odsouhlasil navýšení limitu nad ZP na částku 150 000 Kč. 
 
Pan Roman Zuzaňák informormoval výbor MO, že se mu podařilo po 2-leté prodlevě obnovit soutěžní 
družstvo. Požádal výbor MO Rožnov, zda by mohly na revíru MO Rožnov pořádány Muškařské závody 
krajské divize v termínu 15.-16.06.2024. Soutěžilo by 8 družstev, v případě příznivého stavu vody 
v intravilánu Rožnova, kdyby byl nízký stav vody, soutěžilo by se v Zubří, po ústí Maretky.  
Výbor muškařskou soutěž odsouhlasil 
 
Dozorčí komise, pan Václav Liška  podal informace o spolupráci s Lesy ČR na tvorbě splávků. Dále podal info 
o dvou problémech, týkajících se stavu a kvalitě vody: 

1) Problematika nepovoleného odběru vody v Bacově, voda byla čerpána s potoka, čerpadla ji vypouštěla na 
komunikaci – fotodokumentace předána Odboru ŽP 

2) Opětovný problém s kvalitou (zákalem) vody pod Betonárkou  

 
ÚKOLY Z DUBNOVÉ SCHŮZE 

Výbor MO bere na vědomí: 
1) Ukončení spolupráce MO Rožnov a externí účetní Ing.Parmové k 31.03.2024. 

Výbor MO schvaluje: 
1) Pořádání Muškařských závodů na revíru 473002 – tok Rožnovské Bečvy, v termínu 15.-16.06.2024. 

Odpovědnou osobou bude pan Roman Zuzaňák. 

Výbor MO ukládá: 
1) Jednatel zkontroluje, zda Ing.Parmová odeslala účetní uzávěrku za rok 2023 na Rejstříkový soud 
2) Místopředseda MO informuje členy MO o posledním termínu zaplacení členského příspěvku do 30.04.2024 

na webu MO Rožnov, Václav Liška na FB účtu + Tomáš Kocián ve vývěsce na Boudě. 

 
 

místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek 

https://www.rybsvaz.cz/beta/index.php/legislativa/ceny
https://www.rybsvaz.cz/download/legislativa/stanovy_XVI_snem.pdf

	!!! Blíží se 30. duben, poslední termín pro zaplacení členského příspěvku !!!

